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Szanowny Pdn

Marek Wajtkowski

Prezydent m. Wtoclawka

Ponownie uprzeimie proszQ o uwzglqdnienie w 2027 roku w ramach
irodkow bud2etu miasta br. noprowq-modernizacjq asfaltowej icieiki
rowerowej, kt6ra spelnia tei funkcjq chodnika /ciqgu pieszo - rowerowego/
w ciqgu Al. Kozimierza Wielkiego na wysokoici od skrzyiowania z ul. Zielnq
lewo strono w kierunku do wiaduktu i dalej lewa strona do przejicio pieszo-
rowerowego na drugq stronq Al. Kazimierza Wietkiego do potqczenia gdzie
wybudowana iest asfaltowa icieika rowerowo. Zapraszom i jestem do
dyspozycji Pana prezydenta by uzgodnii i um6wic siQ na wiziq rokarnq
by wspolnie zobaczyi w iakim tragicznym stanie jest ten odcinek icieiki
rowerowej ijak jest niebezpieczny dla rowerzyst6w.

Zbli2a siq sezon wiosenny- rowerowy i w ubieglym roku mimo moich
interwencii nie udalo siq naprawiC tego odcinaka icieiki rowerowej wiqc
ponownie przypominam i prosze w imieniu rowerzyst1w o realizocjq noprdwy
w bie2qcym roku.

Buduiemy nowe docinki tras rowerowych ale nie zapominajmy o storych
odcinkach rowerowych, kt6re wymagaiq dta bezpieczertstwa naprawy_
modernizocji.

Z powoianiem.A>t
-";-llll -/-

f
\


